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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vannak-e ellátásbeli problémák a Sinopharm 
vakcinák esetében?" 

Tisztelt  Miniszter  Úr!

Több sajtóorgánum is beszámolt olyan olvasói tapasztalatokról a kínai Sinopharm vakcina kapcsán,
mely szerint  a  második  dózis  beadása  nem történt  meg.  Többen is  érdeklődtek  háziorvosuknál
ennek az okairól, akiknek a többsége azzal magyarázta az elmaradást, hogy az adott körzetbe nem
érkezett időben elég oltóanyag.

Egy hete még arról adott tájékoztatást a kormányzati koronavírus tájékoztató oldal, hogy 100 000
Sinopharm vakcina érkezett az országba.

A fentiek kapcsán kérem szíves válaszát az alábbi kérdésekre:

Vannak-e ellátásbeli problémák a Sinopharm vakcinák esetében?

Amennyiben nincsenek, hogyan történhet meg az, hogy vannak, akik nem kapták meg idejében a
második dózist?

Amennyiben pedig vannak, mi fog történni azokkal, akik nem jutottak hozzá időben a második
adaghoz?

Tisztelettel várom válaszát!


